

1. Identification of the Substance and Company
VERIFY[™] SixCess[™] Challenge Packs

Product No. See Chart Below

SDS No. B112CA

NFPA 704 HAZARD RATING:
HEALTH: 0
FIRE: 0
REACTIVITY: 0

Prepared by: M. Ebers

asksteris_msds@steris.com

Date Created: 09/07/2007 Date Revised: 03/06/2018

Date Reviewed: N/A

STERIS Corporation, P.O. Box 147, St. Louis, Mo 63166, US
 Emergency Telephone No. 1-314-535-1395 (STERIS); 1-800-424-9300 (CHEMTREC)
 Telephone Number for information: 1-800-548-4873 (Customer Service – Healthcare Products)

STERIS Ireland Limited, IDA Business and Technology Park, Tullamore
 County Offaly, R35 X865, Ireland.
 Emergency Phone No: +44 (0) 1895 622 639
 Product/Technical Information Phone No: +44 (0) 116 276 8636

Product Name:	Product Number
VERIFY [™] SixCess [™] 270F 4 min Challenge Pack	LCC003
VERIFY [™] SixCess [™] 275F 3 min Challenge Pack	LCC014
VERIFY [™] SixCess [™] 270FP Challenge Pack with exposure times of 4, 10 or 20 minutes	LCC019
SHIPPING INFORMATION:	NOT RESTRICTED

VERIFY[™] SixCess[™] Challenge Packs are not hazardous products according to the OSHA Hazard Communication Standard, 29 CFR 1910.1200 and the Hazardous Products Regulations; and are manufactured in the absence of lead and other heavy metals.

VERIFY[™] SixCess[™] Challenge Packs contain dry natural rubber.

VERIFY[™] SixCess[™] Challenge Packs do not contain any components derived from animal origin, do not come in contact with materials of animal origin and therefore comply with the “Note for guidance of minimizing the risk of transmitting animal spongiform encephalopathy agent via human Veterinary Medicinal products (EMEA/410/01 Rev. 2 – October 2003).”

The VERIFY[™] SixCess[™] Challenge Packs are used to release loads from steam sterilization cycles. The VERIFY[™] SixCess[™] Challenge Packs provide immediate indication that all critical parameters of sterilization, including steam penetration, have been achieved. The VERIFY[™] SixCess[™] Challenge Packs are not substitutes for biological indicators and are not intended to release loads containing implantable devices.

The information on this sheet is not a specification and does not guarantee specific properties. The information is intended to provide general knowledge as to health and safety based upon our knowledge of the handling, storage and use of the product. It is not applicable to unusual or non-standard uses of the product or where instruction or recommendations are not followed

1. Identification de la substance et de l'entreprise
VERIFY[™] SixCess[™] Challenge Packs
 Produit n° Voir tableau ci-dessous

CLASSES DE RISQUE NFPA
 (National Fire Protection
 Association – Association
 nationale américaine de
 protection contre l'incendie)
 704 :

SANTÉ : 0
INCENDIE : 0
RÉACTIVITÉ : 0

Fiche signalétique n° B112CA

Préparé par : M. Ebers
asksteris_msds@steris.com

Date de création : 09/07/2007

Date de révision : 03/06/2018

Date de revue : S.O.

STERIS Corporation, P. O. Box 147, St. Louis, MO 63166, États-Unis
 N° de téléphone d'urgence : 1-314-535-1395 (STERIS) ; 1-800-424-9300 (États-Unis et Canada uniquement) (CHEMTREC)
 Numéro de téléphone pour renseignements : 1-800-548-4873 (États-Unis et Canada uniquement) (Service à la clientèle, produits pour soins de santé)

STERIS Ireland Limited, IDA Business and Technology Park, Tullamore
 County Offaly, R35 X865, Ireland.

Téléphone d'urgence: +44 (0) 1895 622 639

Produit / Téléphone d'information technique n °: +44 (0) 116 276 8636

Nom du produit :	Numéro du produit :
VERIFY[™] SixCess[™] 270F 4 min Challenge Pack	LCC003
VERIFY[™] SixCess[™] 275F 3 min Challenge Pack	LCC014
VERIFY[™] SixCess[™] 270FP 4 min Challenge Pack with exposure times of 4, 10 or 20 minutes	LCC019
INFORMATIONS SUR L'EXPÉDITION :	SANS RESTRICTION

Les VERIFY[™] SixCess[™] Challenge Packs ne sont pas des produits dangereux selon l'OSHA Hazard Communication Standard, 29 CFR 1910.1200 du Règlement sur les produits dangereux, et sont fabriqués en l'absence de plomb et autres métaux lourds.

Les VERIFY[™] SixCess[™] Challenge Packs contiennent du caoutchouc naturel sec.

VERIFY[™] SixCess[™] Challenge Packs ne contiennent pas de composants dérivés d'origine animale, n'entrent pas en contact avec des matières d'origine animale et sont donc conformes à la «Note d'orientation de minimiser le risque de transmission des encéphalopathies spongiformes animales par l'agent de l'homme des médicaments vétérinaires (EMEA / 410/01 Rev 2 - Octobre 2003) ».

Le VERIFY[™] SixCess[™] Challenge Packs sont utilisés pour libérer des charges de cycles de stérilisation à la vapeur. Le VERIFY[™] SixCess[™] Challenge Packs fournit une indication immédiate que tous les paramètres critiques de la stérilisation, y compris la pénétration de la vapeur, ont été atteints. Le VERIFY[™] SixCess[™] Challenge Packs sont pas des substituts aux indicateurs biologiques et ne sont pas destinés à libérer des charges contenant des dispositifs implantables.

Les informations sur cette fiche n'est pas une spécification et ne garantit pas les propriétés spécifiques. L'information est destiné à fournir des connaissances générales à la santé et la sécurité sur la base de notre connaissance de la manipulation, le stockage et l'utilisation du produit. Il n'est pas applicable aux utilisations du produit ou si inhabituels ou non standard instruction ou recommandations ne sont pas suivies.